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Abstract (en)
The backrest (1) has a backrest support (2) and a base plate (3) on which a dorso-kinetic bearing (4) is provided. A common linear guide (5)
is provided between the backrest support and base plate and is designed such that the linear guide allows single degree of freedom (F) and
height displacement of the base plate relative to the backrest support. A common locking unit (6) is provided for locking the base plate relative
to the backrest support at different predetermined positions of the linear guide, and is provided between the backrest support and base plate. An
independent claim is included for a seat.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine dorsokinetische Rückenlehne (1) für ein Sitzmöbel (10), insbesondere für einen Bürodrehstuhl, mit einem
Lehnenträger (2) und mit einer Grundplatte (3), an welcher ein dorsokinetisches Lager (4) vorgesehen ist, wobei zwischen Lehnenträger (2) und
Grundplatte (3) eine gemeinsame Linearführung (5) vorgesehen ist, welche derart ausgebildet ist, dass sie als einzigen Freiheitsgrad (F) eine
Höhenverschiebung der Grundplatte (3) relativ zum Lehnenträger (2) zulässt. Die vorliegende Erfindung betrifft ferner ein Sitzmöbel (10) mit einer
solchen dorsokinetischen Rückenlehne (1).
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